



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

Erythro – Mofed



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

Water Soluble Powder

Broad-Spectrum Antibiotic for Systemic Infections including Mycoplasmosis

DOSAGE AND ADMINISTRATION:

For oral administration via drinking water.

Poultry: 1 g per 1-2 liters of drinking water daily for 4-5 days, depending on response.

(Approximately 25.5 mg Erythromycin / kg bodyweight per day.)

CONTRAINDICATIONS:

Hypersensitivity to Erythromycin.

INDICATIONS:

Prevention and treatment of Mycoplasmosis or CRD (Mycoplasma gallisepticum), CCRD, Fowl cholera (Pasteurella multocida), Infectious synovitis and Bumblefoot and Omphalitis (Staphylococcus sp.), Infectious coryza (Haemophilus paragallinarum), and Streptococcus sp.

COMPOSITION:

Each 1 gm contains:

Erythromycin thiocyanate 350 mg
Menthol 10 mg

WITHDRAWAL PERIOD:

Poultry:

Meat should not be used during treatment and within 3 days from the last treatment.

Eggs should not be used during treatment and within 2 days from the last treatment.



500 gm



(below 30°C)



شركة الحديثة لصناعة الأدوية البيطرية و المبيدات الزراعية
The Modern Company for Veterinary Medicines & Agricultural Pesticides Industries

Pharmaceutical

ايريثرو - موفيد



>



Cow



Poultry

>



Goat



Lamb

بودرة قابلة للذوبان في الماء - مضاد حيوي واسع الطيف لعلاج الإصابات العامة ومنها المايكوبلازما

الجرعات وطريقة الاستعمال :

الدواجن: ١ غم لكل ١-٢ لتر من ماء الشرب يومياً لمدة ٤-٥ أيام، اعتماداً على الاستجابة (تقريباً ٢٥,٥ ملغم إيريثروميسين / كغم وزن حي لكل يوم).

موانع الاستعمال:

فرط الحساسية للـ إيريثروميسين.

الخواص العلاجية والإستطابات:

للقاية والعلاج من المايكوبلازما التنفسي المزمن (مايكوبلازما جالي سبيكم)، الالتهاب التنفسي المزمن المعقد، كوليرا الطيور (باسنوريللا مالتوسيدا)، التهاب المفاصل الإنتاني، التهاب راحة القدم والتهاب السرة (ستافيلوكوكس)، الزكام المعدي (هيموفيلوس براجالينيرم)، وسنترتوكوكس.

التركيبية :

كل ١ غرام يحتوي :

إيريثروميسين ثيوسينات ٣٥٠ ملغم
مثنول ١٠ ملغم

فترة السحب :

الدواجن:

لا يستخدم لحم الدواجن أثناء فترة العلاج وبعد آخر جرعة لمدة ٣ أيام.
لا تستخدم بيض الدواجن أثناء فترة العلاج وبعد آخر جرعة لمدة ٢ يومين.



٥٠٠ جرام



(أقل من ٣٠٠ درجة مئوية)